
ZÁPISNICA  č. 13/2011 
z mimoriadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kovarciach,  

konaného dňa 13.12.2011  o 19.00 hod. 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

                  

PROGRAM: 

      1.   Otvorenie 

2. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa  

5. Kontrola plnenia uznesení 

6. VZN č.2/2011 – Poţiarny poriadok obce Kovarce – prerokovanie a schválenie 

7. Schválenie veliteľa DHZ Kovarce 

8. Schválenie preventivára poţiarnej ochrany obce Kovarce 

9. Schválenie vedúceho protipoţiarnej hliadky a vedúcich kontrolných skupín 

10. VZN 1/2012 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady – 

prerokovanie a schválenie 

11. Návrh na úpravu pracovného úväzku hlavnej kontrolórky obce Kovarce  

      p.Jolany Globanovej 

12. Návrh na vyplatenie mimoriadnej odmeny pre veliteľa DHZ p.Jozefa Kapustu 

13. Rôzne – ţiadosti občanov a organizácií 

a) Ţiadosť p.Richarda Dunku o jednorazový príspevok od obce 

14. Diskusia 

15. Návrh uznesení 

16. Záver 

 

1. Otvorenie  

Mimoriadne zasadnutie obecného zastupiteľstva v Kovarciach otvorila a viedla v zmysle zákona 

SNR č. 369/90 Zb. o obecnom zriadení § 12 ods. 1 - starostka obce Mgr. Helena Paučírová. 

Konštatovala, ţe zasadnutia obecného zastupiteľstva sa zúčastňuje 7 poslancov (neprítomná - 

neospravedlnená: Bc.Zuzana Erdélyiová), čo je nadpolovičná väčšina, takţe obecné zastupiteľstvo 

je uznášania schopné.  

 

2. Schválenie programu mimoriadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva  

Starostka poţiadala poslancov o vyjadrenie k návrhu programu mimoriadneho zasadnutia obecného 

zastupiteľstva, ktorý dostali na pozvánke – poslanci nemali pripomienky. Starostka poţiadala 

o schválenie programu zasadnutia: 

Hlasovanie – „za“ 7 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach schválilo program mimoriadneho  zasadnutia obecného 

zastupiteľstva v Kovarciach dňa 13.decembra 2011. 

 

3. Voľba návrhovej komisie 

Pre vypracovanie návrhu uznesení z mimoriadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva starostka 

obce navrhla komisiu v zloţení: Ing.Andrej Čopík, Ing.Rudolf Kováčik, p.Marián Patrovič. 

Starostka poţiadala o hlasovanie. 

Hlasovanie – „za“ 7 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo zvolilo návrhovú komisiu v zložení: Ing.Andrej Čopík, Ing.Rudolf Kováčik a 

 p.Marián Patrovič. 
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4. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

Za overovateľov zápisnice určila starostka obce poslancov: p.Petra Siváka a p. Ota Vrbjara.  

Za zapisovateľku mimoriadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva určila p.Renátu Šišmičovú, 

pracovníčku Obce Kovarce. 

Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie určenie overovateľov zápisnice p.Petra Siváka a p.Ota 

Vrbjara  a určenie zapisovateľky zápisnice p.Renáty Šišmičovej. 

 

5. Kontrola plnenia uznesení 

Uznesenie č.67/XI, písm.B, bod 1 zo dňa 8.11.2011:  

- OZ doporučuje vypracovať geometrický plán na nehnuteľnosti v k.ú. Kovarce, vedené v LV 

č.713 ako parc.č.33/1 – záhrady vo výmere 964 m
2
 a parc.č.,35/2 – ostatné plochy vo 

výmere 290 m
2
, na základe ktorého budú v teréne vytýčené hranice týchto pozemkov a bude 

možné postupovať ďalej vo veci riešenia sporného užívania týchto pozemkov. Starostka 

informovala, ţe podľa vyjadrenia geodeta Ing. Romana Kováča z Geodetickej kancelárie p. 

Tomáša Belianského nie je potrebné vypracovať geometrický plán, pretoţe predmetné 

parcely sú zakreslené aj na katastrálnej mape k.ú. Kovarce, majú pridelené parcelné číslo  aj 

s výmerami a sú vedené v LV č. 713, vlastník je obec Kovarce. Geodetickou kanceláriou p. 

Tomáša Belianského bolo v teréne vykonané meranie predmetných parciel a o meraní bude 

vypracovaní protokol, na základe ktorého budú v teréne vyznačené hranice parciel. 

Starostka ďalej informovala poslancov, ţe  podľa výsledkov merania je hranica pozemkov  

posunutá, t.j. vlastníci susednej nehnuteľnosti p. Viliam Bucha s manţelkou uţívajú aj časť 

týchto parciel. Taktieţ poslancov informovala, ţe podľa  katastrálnej mapy pre k.ú. 

Kovarce, ktorá bola vyhotovená ešte v roku 1984 a nachádza sa aj na obci  tieto dve parcely 

boli na  katastrálnej mape uţ aj v tomto roku. Tieto nehnuteľnosti v tom čase nevlastnila 

obec, ale štát. Starostka ďalej uviedla, ţe nakoľko sa jedná o  nehnuteľnosti vo vlastníctve 

obce, tieto sa nedajú vydrţať tak, ako to spomínal právny zástupca rodiny Buchovej na 

zastupiteľstve dňa 8.11.2011, pretoţe zákon nepovoľuje nadobudnúť majetok, ktorý je vo 

vlastníctve obce alebo štátu vydrţaním. 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie informáciu starostky obce o čiastočnom 

plnení uznesenia č. 67/XI písm.B – vypracovanie geometrického plánu na nehnuteľnosti v k.ú. 

Kovarce, vedené v LV č.713 ako  parc.č.33/1 – záhrady vo výmere 964 m
2
 a parc.č.35/2 – ostatné 

plochy vo výmere 290 m
2
.  

 

Uznesenie č.69/XI, písm.C, bod 1, zo dňa 8.11.2011: OZ doporučuje vyhodnotené pripomienky 

zapracovať do Návrhu územného plánu obce Kovarce.  

- Starosta obce Mgr.Helena Paučírová informovala poslancov, ţe pripomienky boli 

zapracované. 

 

Uznesenie č.69/XI, písm.D, bod 1, zo dňa 8.11.2011: OZ žiada do súborného stanoviska spresniť 

rozvoj turizmu, a to výstavbou vyhliadkovej veže na vrchole Veľký Tribeč.  

- Starostka informovala, ţe výstavba vyhliadkovej veţe na vrchole Veľký Tribeč je zahrnutá 

do súborného stanoviska. 

 

Uznesenie č.69/XI, písm.E, bod 1, zo dňa 8.11.2011: OZ ukladá spracovateľovi Územného plánu 

obce Kovarce Ing. arch. Michalovi Borguľovi, PhD. zapracovať súborné stanovisko 

k prerokovanému konceptu riešenia územného plánu obce Kovarce do Návrhu územného plánu 

obce Kovarce.  

- Starostka informovala, ţe súborné stanovisko je zapracované. 

 

Uznesenie č.71/XI, písm.A, bod 1, zo dňa 8.11.2011  

- Starostka informovala, ţe spoločnosť Slovak Telecom, a.s., Bratislava – budúci nájomca 

priestorov – časti strechy o výmere 25m
2
 na stavbe - budova kultúrneho domu,   postavená  

na parc. č. 21/5 v k.ú. Kovarce súhlasil s navrhnutou vyššou sumou nájmu. 
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Uznesenie č.71/XI, písm.B, bod 1, zo dňa 8.11.2011  

- Starostka informovala, ţe obecným zastupiteľstvom navrhnuté  ročné nájomné vo výške 

2.000,00 EUR za predmet nájmu –  časť strechy o výmere 25 m
2
 na budove s.č. 461, v k.ú. 

Kovarce,  postavenej na parc. č. 21/5,  vedenej  na LV č. 713 ako budova pre kultúru a na 

verejnú zábavu, bolo zapracované do „Nájomnej zmluvy“ a zmluvy boli predloţené na 

podpis. 

 

Uznesenie č.77/XI, písm.B, bod 1, zo dňa 8.11.2011: OZ schvaľuje zverejniť zámer predaja vozidla 

AVIA A30, hasičská nadstavba, E.Č.: TO-141 BD.  

- Starostka informovala, ţe zámer je zverejnený na www stránke obce, v Kovarskom mesačníku a 

na úradnej tabuli obce. 

  

Uznesenie č.79/XI, písm.A, bod 1, zo dňa 8.11.2011: OZ doporučuje vypracovať znalecký posudok 

na nehnuteľnosť – pozemok v k.ú. Kovarce vedený v LV č.713 ako parc.č.1/4 – záhrady vo výmere 

421 m2, vlastník obec Kovarce, pre účely predaja.  

      -     Starostka obce informovala, ţe znalecký posudok na nehnuteľnosť vypracoval  

            Ing.  Ladislav Bakič, cena nehnuteľnosti je  stanovená vo výške 2.050,00 EUR. Pozemok 

              t.č. slúţi ako skládka odpadu pre rodinu Antona Jančia. Navrhuje, aby bol pozemok ponúknutý 

              ku kúpe  vlastníkom bytov v 4 b.j. s č. 162. V prípade predaja je tieţ potrebné, aby boli 

            v teréne vytýčené hranice pozemku a pozemok bude potrebné vyčistiť od komunálneho 

            odpadu. Starostka obce vyjadrila pochybnosť o tom, ţe pozemok vyčistí rodina Jančiová. 

            Podľa zákona o odpadoch to bude musieť  vyčistiť vlastník pozemku – obec a nakoľko 

            manţelia Jančiovi nie sú v súčasnosti poberateľmi ţiadnych príjmov, nie je moţné  

            náklady spojené s vyčistením pozemku od nich ani vymáhať.  

            V prípade, ţe vlastníci bytov neprejavia záujem o kúpu pozemku, starostka navrhla, aby 

            bol  pozemok po vytýčení hraníc vyčistený a  oplotený.  

- K problému  sa vyjadrila poslankyňa p.Janka Psicová, ktorá uviedla, ţe nepomôţe ani 

oplotenie, ţe pozemok je nepredajný. 

 

Poslanec - p.Marián Patrovič – navrhol  zverejniť zámer o predaji AVIE A30 prostredníctvom 

internetu  -  na  e-mailové adresy okolitých obcí. Starostka poţiadala o hlasovanie. 

Hlasovanie – „za“ 7 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach doporučilo zverejniť zámer o predaji vozidla AVIA A 30 EČ: 

TO-141 BD zaslaním na obce prostredníctvom e-mailovej pošty. 

 

6.  VZN č.2/2011 – Požiarny poriadok obce Kovarce – prerokovanie a schválenie 

Návrh VZN č.2/2011 obdrţal kaţdý poslanec spolu s pozvánkou. Starostka poţiadala 

o pripomienky alebo  doplnky k navrhnutému Poţiarnemu poriadku obce Kovarce.  

Poslanci nemali ţiadne doplňujúce návrhy. Starostka obce poţiadala o hlasovanie za vydanie VZN 

č. 2/2011 – Poţiarny poriadok obce Kovarce: 

Hlasovanie – „za“- 7 poslancov 

                       „proti“- 0 poslancov 

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach  sa uznieslo na vydaní  Všeobecne záväzného nariadenia 

č.2/2011 - Požiarny poriadok obce Kovarce. 

 

7. Schválenie veliteľa DHZ Kovarce 

§ 3 písm. e) VZN č. 2/2011 – Poţiarny poriadok obce Kovarce je poslancom OZ uloţená 

povinnosť schváliť  veliteľa DHZ. Starostka obce navrhla za veliteľa OHZ Kovarce p.Jozefa  
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Kapustu a poţiadala poslancov o iné návrhy. Poslanci nemali iné návrhy. Starostka obce poţiadala 

poslancov o hlasovanie za schválenie veliteľa DHZ p. Jozefa Kapustu: 

Hlasovanie – „za“- 6 poslancov 

                       „proti“- 0 poslancov 

                       „zdržal sa hlasovania“ – 1 poslanec 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach schválilo   veliteľa DHZ Kovarce p.Jozefa Kapustu. 

 

8. Schválenie preventivára požiarnej ochrany obce Kovarce 

§ 3 písm. a) VZN č. 2/2011 – Poţiarny poriadok obce Kovarce je poslancom OZ uloţená 

povinnosť schváliť preventivára poţiarnej ochrany obce. Starostka obce navrhla za preventivára 

poţiarnej ochrany obce Kovarce p.Pavla Blašku, ktorý vykonáva pre obec aj činnosť na úseku 

bezpečnosti a ochrany zdravia pri práci a poţiarnej ochrany. Starostka obce poţiadala poslancov 

o predloţenie iných návrhov. Poslanci nepredloţili iné návrhy na funkciu preventivára poţiarnej 

ochrany obce Kovarce. Starostka obce poţiadala poslancov o hlasovanie za schválenie preventivára 

poţiarnej ochrany obce Kovarce p. Pavla Blašku: 

Hlasovanie – „za“- 7 poslancov 

                       „proti“- 0 poslancov 

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach schválilo preventivára požiarnej ochrany obce Kovarce  

p.Pavla Blašku. 

 

9. Schválenie vedúceho protipožiarnej hliadky a vedúcich kontrolných skupín 

§ 3 písm. b) VZN č. 2/2011 – Poţiarny poriadok obce Kovarce  je poslancom OZ uloţená 

povinnosť schváliť vedúceho protipoţiarnej hliadky obce a vedúcich kontrolných skupín. Starostka 

obce poţiadala poslancov o predloţenie návrhov na tieto funkcie. Poslanec p.Jozef Kapusta 

navrhol za vedúceho protipoţiarnej hliadky p.Milana Rybana. Iný návrh poslanci nepredloţili. 

Starostka obce poţiadala poslancov  o hlasovanie schválenie vedúceho protipoţiarnej hliadky p. 

Milana Rybana: 

Hlasovanie – „za“- 7 poslancov 

                       „proti“- 0 poslancov 

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach schválilo vedúceho protipožiarnej hliadky p.Milana Rybana. 

 

Starostka obce navrhla za vedúcich kontrolných skupín p. Jozefa Kapustu a p.Milana Flaka. 

Poslanci iné návrhy na funkcie vedúcich kontrolných skupín nepredloţili. Starostka obce poţiadala 

poslancov o hlasovanie za schválenie vedúcich kontrolných skupín – p. Jozefa Kapustu a p. Milana 

Flaka: 

Hlasovanie – „za“- 7 poslancov 

                       „proti“- 0 poslancov 

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo v Kovrciach schválilo vedúcich kontrolných skupín p.Jozefa Kapustu 

a p.Milana Flaka. 

 

10. VZN 1/2012 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady – 

prerokovanie a schválenie 

Návrh VZN č.1/2012 obdrţal kaţdý poslanec spolu s pozvánkou. Starostka vysvetlila jednotlivé 

body VZN. Oboznámila ich tieţ so spôsobom vývozu komunálneho odpadu  v  Clementia 

Zariadenie sociálnych sluţieb v Kovarciach. Od nástupu Ing. Františka Lysého do funkcie (v máji 

2010)   si toto zariadenie zabezpečovalo vývoz komunálneho odpadu samostatne, odpad im 

vyváţala spoločnosť Marius Pedersen na ich skládku. Nový riaditeľ Ing. Štefan Kerek poţiadal 

obec o vrátenie k vývozu komunálneho odpadu prostredníctvom obce. Výška poplatku za vývoz 

a skládkovanie komunálneho odpadu  z tohto zariadenia je uvedená v  § 2 odst.3 tohto VZN.  
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Zmena v platení  poplatku za vývoz a skládkovanie komunálneho odpadu je  pre podnikateľov a 

pre právnické osoby, ktoré sú oprávnené uţívať alebo uţívajú nehnuteľnosť nachádzajúcu sa  na 

území obce. Títo uţ nebudú platiť poplatok podľa počtu zamestnancov, v prípade škôl a školských 

zariadení podľa počtu ţiakov, ale u tejto kategórie bude zavedený mnoţstvový zber, t.j. budú platiť 

poplatok podľa skutočného počtu smetných nádob, ktoré majú a bude sa im vyváţať iba taký počet 

smetných nádob za ktoré budú mať poplatok zaplatený. Starostka obce taktieţ oboznámila 

poslancov s príjmami od občanov, podnikateľov a ostatných organizácii zo zaplatených poplatkov 

za vývoz a skládkovanie komunálneho odpadu a taktieţ s výdavkami za vývoz a skládkovanie 

komunálneho odpadu za desať mesiacov roku 2011. 

Starostka obce poţiadala poslancov o otázky k predloţenému návrhu VZN. Poslanci nemali otázky 

ani pripomienky k návrhu VZN č. 1/2012 o miestnom poplatku za komunálne odpadu a drobné 

stavebné odpady. Starostka obce poţiadala poslancov o hlasovanie za vydanie VZN č. 1/2012: 

Hlasovanie – „za“- 7 poslancov 

                       „proti“- 0 poslancov 

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach  sa uznieslo na vydaní Všeobecné záväzné nariadenie č.1/2012 

o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady. 

 

11. Návrh na úpravu pracovného úväzku hlavnej kontrolórky obce Kovarce p.Jolany 

Globanovej 

Starostka obce predniesla návrh na úpravu pracovného úväzku hlavnej kontrolórky 5 % z 

ustanoveného týţdenného pracovného času na 25 % z ustanoveného týţdenného pracovného času, 

t.j. 10 hodín týţdenne.  

Oboznámila poslancov s rozsahom kontrolnej činnosti a s úlohami, ktoré pre hlavného kontrolóra 

obce vyplývajú z § 18d a § 18f zákona 369/1990 Zb. o obecnom zriadení. Uviedla, ţe na základe 

povinností, ktoré pre hlavného kontrolóra obce vyplývajú z tohto zákona a tieţ na základe 

prehodnotenia doteraz vykonávanej kontrolnej činnosti vykonanej hlavnou kontrolórkou obce 

Kovarce na obecnom úrade, na základnej škole a na materskej škole nie je pracovný úväzok, ktorý 

jej bol stanovený pri nástupe do funkcie  vo výške 5 % z ustanoveného týţdenného pracovného 

času postačujúci. Starostka obce poţiadala hlavnú kontrolórku obce p. Jolanu Globanovú, aby 

oboznámila poslancov s kontrolnou činnosťou, ktorú doteraz vykonávala.  Hlavná kontrolórka obce 

informovala poslancov o doteraz vykonanej kontrolnej činnosti na obecnom úrade, kde vykonala 

kontrolu stavu pokladne, kontrolu účtovania jednotlivých účtovných prípadov a zistila viaceré 

prípady zlého účtovania, v účtovníctve chýba analytika. Taktieţ uţ vykonala kontrolu účtovníctva 

a pokladne na materskej škole i na základnej škole. Taktieţ uviedla, ţe pokiaľ má svoju prácu 

vykonávať tak, ako jej to nariaďuje zákon dve hodiny týţdenne na túto prácu nie sú dostatočné 

a taktieţ jej zo zákona vyplýva povinnosť zúčastňovať sa na zasadnutiach obecného zastupiteľstva.  

Po rozprave starostka obce poţiadala poslancov o hlasovanie za úpravu pracovného úväzku pre 

hlavnú kontrolórku obce: 

Hlasovanie – „za“- 7 poslancov 

                       „proti“- 0 poslancov 

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach schválilo od 1.1.2012 pracovný úväzok hlavnej kontrolórky 

obce Kovarce 25 % z ustanoveného týždenného pracovného času. 

 

12. Návrh na vyplatenie mimoriadnej odmeny pre veliteľa DHZ p.Jozefa Kapustu 

Starostka obce predniesla návrh na vyplatenie mimoriadnej odmeny pre veliteľa DHZ, ktorý 

zdôvodnila: 

- pomoc pri záchranných prácach počas povodní v roku 2010, pomoc pri prácach na 

odstraňovaní následkov povodní  v obci, príprava mladých poţiarnikov, organizovanie 

prípravy na súťaţe DHZ a účasť na súťaţiach DHZ, prerobenie – zväčšenie  nádrţe na 

vozidle LIAZ,  pomoc pri čistení verejnej kanalizácie v obci. Starostka obce poţiadala  

-  
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p. Jozefa Kapustu, aby sa vyjadril aj on k prácam, ktoré vykonával spolu s pracovníkmi 

obce pri čistení verejnej kanalizácie, ktorá bola nepriechodná a následkom toho sa v nej 

hromadili kalové vody, ktorých zápach prenikal aţ do domácnosti niektorých občanov.  

- Poslanec p. Jozef Kapusta oboznámil prítomných o stave kanalizačných šácht  

a kanalizácie, o tom, čo všetko museli z kanalizácie  počas čistenia odstrániť – kabát, rôzny 

textil a handry, konáre, dosky, tehly, kamene.  

- Starostka oznámila prítomným, ţe do ČS 1 cez kanalizáciu prišlo ţelezo, ktoré následne 

rozbilo drtiace noţe na čerpadle.  

- Poslanec p. Peter Sivák  navrhol zabezpečiť poklopy na šachtách zámkami.  

- Starostka obce oboznámila prítomných o zámere zabudovať do kanalizačnej siete hrablice 

na zachytávanie hrubých nečistôt, ktoré budú umiestnené na pozemku pri dome súp.č.24 - 

bývalá lekáreň, terajšia obecná kniţnica. Hrablice sa budú pravidelne kaţdý deň čistiť. 

V súčasnosti je pripravené na stavebnom úrade  územné konanie na  umiestnenie hrablíc 

a po jeho ukončení obec poţiada o zmenu stavby (verejnej kanalizácie) pred dokončením na 

Obvodnom úrade ţivotného prostredia v Topoľčanoch. V tomto bode programu starostka 

obce tieţ oboznámila poslancov, ţe sú problémy s vysvetľovaním platenia stočného 

občanom, kde niektorí občania tvrdia, ţe odoberajú vodu iba z jedného vodného zdroja – 

z verejného vodovodu a pritom majú spotrebu vody 2 m
3
 za tri mesiace na domácnosť, 

v ktorej ţijú dva občania. 

 

Starostka obce navrhla mimoriadnu odmenu pre veliteľa DHZ  p. Jozefa Kapustu vo výške 500,00  

EUR.   

Poslanec – p. Oto Vrbjar navrhol odmenu vo výške 700,00 EUR.  

Starostka obce poţiadala poslancov o iné návrhy výšky mimoriadnej odmeny p. Jozefa Kapustu. 

Iné návrhy poslanci nepredniesli. 

Starostka obce poţiadala poslancov o hlasovanie za vyplatenie mimoriadnej odmeny pre veliteľa  

DHZ p. Jozefa Kapustu vo výške 700,00 EUR. 

Hlasovanie – „za“- 6 poslancov 

                       „proti“- 0 poslancov 

                       „zdržal sa hlasovania“ – 1 poslanec (p.Jozef Kapusta) 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach schválilo mimoriadnu odmenu pre veliteľa DHZ Kovarce 

p.Jozefa Kapustu vo výške 700,00 EUR. 

 

13. Rôzne – žiadosti občanov a organizácií 

 

a) Žiadosť p.Richarda Dunku o jednorazový príspevok od obce 

Starostka obce preniesla ţiadosť p.Richarda Dunku o vyplatenie jednorazového príspevku. Zároveň 

oboznámila poslancov s § 15 a § 24 zákona č. 599/2003 Z.z. o pomoci v hmotnej núdzi a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov, kde v § 15 je stanovené, ţe jednorazovú dávku v hmotnej núdzi 

moţno poskytnúť občanovi v hmotnej núdzi a fyzickým osobám, ktoré sa s občanom v hmotnej 

núdzi spoločne posudzujú, ktorým sa vypláca dávka a príspevky najmä na úhradu mimoriadnych 

výdavkov na nevyhnutné ošatenie, základné vybavenie domácnosti,  na zakúpenie školských 

potrieb pre nezaopatrené dieťa a na mimoriadne liečebné náklady. Občanovi v hmotnej núdzi a 

fyzickým osobám, ktoré sa s občanom v hmotnej núdzi spoločne posudzujú, ktorým sa vypláca 

dávka a príspevky, moţno poskytnúť jednorazovú dávku v hmotnej núdzi do výšky preukázaných 

skutočných nákladov, najviac však do výšky trojnásobku ţivotného minima.  

Podľa § 24 zákona písm. a) obec pri výkone svojej samosprávnej pôsobnosti  

rozhoduje o jednorazovej dávke v hmotnej núdzi. 

Starostka obce poţiadala poslancov o hlasovanie za schválenie vyplatenia jednorazového príspevku 

pre ţiadateľa p. Richarda Dunku: 

Hlasovanie – „za“- 0 poslancov 

                       „proti“- 7 poslancov 

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 
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Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach nesúhlasilo s poskytnutím jednorazového príspevku od obce  

pre žiadateľa p.Richarda Dunku. 

 

 

V tomto bode programu starostka obce informovala: 

 Pilotný projekt energetická efektívnosť vo verejných budovách – rekonštrukcia budovy  

kultúrneho domu (zateplenie  obvodového plášťa, zateplenie strechy, výmena okien a vchodových 

dverí, rekonštrukcia vykurovacieho systému, výmena osvetlenia) – práce by mali začať  v júni 

2012.  

 Prvý municipálny úver, ktorý obci poskytla v roku 2000 Dexia banka vo výške 4 milióny 

Sk na budovanie verejnej kanalizácie a ktorého stav je v súčasnosti 34.127,00 EUR  od roku 2012 

musí obec splácať pravidelne v mesačných splátkach  407,00 EUR + úroky. Dobu splatnosti bola 

bankou určená na   dobu 7 rokov. Starostka obce tieţ oboznámila poslancov s výškou mesačných 

splátok všetkých úverov, ktoré má obec. Spolu obec mesačne uhrádza úvery + úroky z úverov vo 

výške cca 3.300,00 EUR. 

 Výstavba inţinierskych sietí (elektrika) – projekt PE – Kovarce, IBV, TS, NNK a druhý 

projekt na vybudovanie verejného osvetlenia na ulici pod ihriskom, kde sa začala stavať IBV – 

územné konanie sa uskutoční dňa 9.1.2012, sú vypracované zmluvy o budúcej zmluve o zriadení 

vecného bremena,  kde oprávneným je ZSE a povinnými sú NSK, Rímskokatolícka cirkev – 

Farnosť Kovarce a Obec Kovarce. Taktieţ je vypracovaná kúpna zmluva na predaj pozemku pre 

ZSE,  na ktorom bude umiestnená nová TS. 

 Poslanec - Ing. Andrej Čopík sa informoval, či  by sa nedal urobiť (opraviť) nový chodník 

pri zdravotnom stredisku, nakoľko tam chodia aj ľudia z iných obcí. Starostka vysvetlila, ţe nový 

chodník sa bude budovať. 

 Starostka obce predniesla ţiadosť MUDr. Michala Švajlena, ANMI, s.r.o.  o predbeţný 

súhlas k výmene priestorov ambulancie – má záujem doteraz prenajaté priestory ambulancie 

vymeniť za priestory, v ktorých bola do 31.8.2011 ambulancia pre deti a dorast.  

Starostka informovala o prácach, ktoré je nutné vykonať v týchto priestoroch (podlahy – dlaţba, 

vymaľovanie, výmena radiátorov). Ďalej uviedla, ţe v súčasnosti sa sfunkčňuje kanalizácia 

nachádzajúca sa za zdravotným strediskom, odpadové vody neodtekajú z reštaurácie p. Piačeka.  

Poslanec – p.Marián Patrovič navrhol, aby obecné zastupiteľstvo schválilo túto ţiadosť MUDr. 

Michalova Švajlena a keď v budúcnosti bude v obci detská ambulancia, tak sa môţu prerobiť 

priestory, v ktorých má teraz ambulanciu  MUDr. Švajlen.  

Starostka obce poţiadala poslancov o iné návrhy. Poslanci iné návrhy nepredloţili. Starostka obce 

poţiadala  poslancov o hlasovanie za súhlas k výmene priestorov ambulancie v zdravotnom 

stredisku pre ANMI, s.r.o., MUDr. Michal Švajlen, všeobecný lekár pre dospelých Kovarce: 

Hlasovanie – „za“- 7 poslancov 

                       „proti“- 0 poslancov 

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach súhlasilo so žiadosťou ANMI, s.r.o., MUDr.Michal Švajlen, 

všeobecný lekár pre dospelých, OZS Kovarce, IČO: 36784851 k výmene priestorov ambulancie 

v stavbe postavenej na parc.č.1/3 v k.ú. Kovarce, vedenej v LV č.713 ako Zdravotné stredisko, 

s.č.159, a to doteraz prenajaté priestory ambulancie vymeniť za priestory, v ktorých bola do 

31.8.2011 ambulancia pre deti a dorast. 

 

14. Diskusia 

Neboli prednesené ţiadne príspevky, pripomienky. 

 

15. Schválenie návrhu uznesení 

Návrhová komisia spracovala návrh uznesení, ktorý poslancom na schválenie predniesol hovorca 

návrhovej komisie Ing.Andrej Čopík. 

Starostka obce  poţiadala poslancov o pripomienky alebo doplnky k návrhu uznesení. Poslanci 

nemali ţiadne pripomienky ani doplnky k prednesenému návrhu uznesení. 
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Starostka obce poţiadala poslancov  o hlasovanie za predloţený návrh uznesení z mimoriadneho 

zasadnutia obecného zastupiteľstva.  

Hlasovanie – „za“- 7 poslancov 

                       „proti“- 0 poslancov 

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

 

16. Záver 

Starostka obce Mgr.Helena Paučírová v tomto bode programu pozvala prítomných na Kultúrne 

Vianoce Mikroregiónu Západný Tribeč, ktoré sa tento rok uskutočňujú v obci Solčany dňa 

16.decembra 2011.  

Na záver poďakovala poslancom za účasť a mimoriadne zasadnutie obecného zastupiteľstva 

ukončila. 

 

 

V Kovarciach, dňa 13.12.2011  

 

 

Overovatelia :    p.Peter Sivák 

 

               p.Oto Vrbjar 

 

Zapisovateľka:  Renáta Šišmičová 

 

 

 

 

                                                                                                       Mgr. Helena Paučírová 

                                                                                                       starostka obce Kovarce 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


